
 

 إسم الطالب :  

Homework for Level: RCF 

Date due    :  20/10/2024                             

 التمهيدي الأساسي:ى  الواجب البيتي للمستو

 20/10/2024 :تاريخ التسليم

 ( Arabic Languageاللغة العربية )

 .هاالصحيحة عند رسم الخطوات  للتأكد من إتباع ة اشكاله المختلفة( والتمرين على كتاب  ر)   لراءحرف ا لفظ مراجعة •

 .لمدرسيدفتر االفي  (الطويلة صوات الأحروف المد )مع  الراءحرف ة كتابالتمرين على  •

 .للتأكد من تعلم الخطوات الصحيحة لرسم أشكال الحرف أدناه حل التمارين •

• Revise pronouncing letter Raa’ ( ر)  and practice writing its different patterns to verify clear understanding 

of the correct steps when drawing them. 

• Practice writing letter Raa’ (ر) with long vowels in your school book. 

• Do the exercises below to verify clear understanding of the correct steps when drawing the patterns of the 

letter. 

 

 :  التالي في الجدول الراءكتبوا أشكال حرف ا التمرين الأول:

Exercise 1: write the patterns of letter Raa’ in the table below:   

ر ـ ر                       
  

  

  

  

  

  

  

  

 

  



 

 :  التالي في الجدول الطويلة( صواتالأمع حروف المد ) الراءكتبوا حرف ا : لثانيالتمرين ا

Exercise 2: write the letter Raa’a with the long vowels in the table below: 

 رَا رُو رِي
   

   

   

   

   

   

 

  : (ر ) أوَ الحَرف (د)  الحَرفأكملوا أسماء الصور في الجدول أدناه ب  :لثالتمرين الثا

Exercise 3: Complete the names of the pictures in the table below with either 

letter ( د ) or (  ر ): 

    

 مل  . . . . .  اجة   ........... ف   ......ظـ  ز   ...........

 

  :الراءشكلي حرف  صفربالأ نوالو    َ:الرابعلتمرين ا

Exercise 4: Colour with yellow the two patterns of letter Raa’a (ر): 

ر ـر
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   : ضعوا دائرة حول حرف الراء في الكلمات أدناهخامس : اللتمرين ا

Exercise 5 : Put circle around letter Raa’a ( ر    ) in the words from below:      

 

وردةجزرذرة
 

 

 :    أدناه والأحمر الأصفر نيننوا الأشكال التالية باللولو    :السادسلتمرين ا

Exercise 6: Colour the following pictures with yellow and red:          

    

 

 

 

  

 

 


